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Abstract (en)
[origin: US2019390508A1] A device (1), for closing a room opening (2), comprising a frame (3) and a vertically pivoted casement or leaf (4)
having at least one pivot point (5). The vertically pivoted casement or leaf (4) is fixed to the frame (3) at the pivot point so that the vertically pivoted
casement or leaf (4) is rotatably relative to the frame (3) in the reveal (7) of the room opening (2). The device (1) comprises a first frame seal (8) to
seal between the vertically pivoted casement or leaf (4) and the frame (3). The vertically pivoted casement or leaf (4) has an inside (9), an opposite
outside (10) and an end face (11). In a closed position (40) of the vertically pivoted casement or leaf, the first frame seal (8) is arranged running
around the end face of the vertically pivoted casement or leaf and is at least partially inflatable.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Verschliessen einer Raumöffnung (2). Die Vorrichtung (1) enthält einen Rahmen (3),
welcher in der Raumöffnung angeordnet werden kann. Ausserdem enthält die Vorrichtung (1) einen Wendeflügel (4) mit zumindest einem Drehpunkt
(5). An dem Drehpunkt (5) ist der Wendeflügel (4) am Rahmen (5) befestigt, sodass der Wendeflügel (4) gegenüber dem Rahmen (5) in der Leibung
(7) der Raumöffnung (2) verdrehbar angeordnet ist. Die Vorrichtung (1) weist eine erste Rahmendichtung (8) auf um zwischen dem Wendeflügel (4)
und dem Rahmen (3) zu dichten. Der Wendeflügel (4) weist eine Innenseite (9), eine gegenüberliegende Aussenseite (10) und eine Stirnseite (11)
auf. Die Vorrichtung ist gekennzeichnet dadurch, dass in einer Schliessposition (40) des Wendeflügels (4) die erste Rahmendichtung (8) umlaufend
auf der Stirnseite des Wendeflügels angeordnet ist und zumindest teilweise aufblasbar ist.
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